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Abstract (en)
[origin: US5188349A] Folded main products (H) are brought from an inserting drum (2) with a fold directed at right angles to the conveying direction
and in the open state to an acceptance station (U), where they are gripped at edges facing the fold by grippers in such a way that a gripper always
grips the rear folding part (Hh) of a main product in the conveying direction together with the front folding part (Hv) of the following main product. As
an almost continuous folding belt the main products are conveyed through an insertion section (1), whilst from above and between the grippers the
insert products (E) are inserted in the main products.

Abstract (de)
Gefaltete Hauptprodukte (H) werden von einer Einstecktrommel (2) mit quer zur Förderrichtung gerichtetem Falz in geöffnetem Zustand an eine
Übernahmestelle (U) gebracht, wo sie von Greifern an den dem Falz gegenüberliegenden Kanten derart ergriffen werden, dass ein Greifer immer
den in Förderrichtung hinteren Faltteil (Hh) eines Hauptproduktes zusammen mit dem vorderen Faltteil (Hv) des folgenden Hauptproduktes ergreift.
Als derart quasi kontinuierliches Faltband werden die Hauptprodukte durch eine Einsteckstrecke (1) gefördert, währenddem von oben zwischen den
Greifern hindurch Einsteckprodukte (E) in die Hauptprodukte eingesteckt werden. <IMAGE>
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